

THE conciierge newsletter

DECEMBER 2024

尊敬的客人 Dear Guests

當聖誕的燈光亮起，歡樂的索菲特節慶季便拉開帷幕！在溫暖節日燈光下，歡快節日樂曲里，食物甜美香氣中，我們歡聚一堂辭舊迎新，期許更加美好的一年。

Celebrate the Sofitel festive season with us!

The Sofitel Macau at Ponte 16 Christmas tree will be lit up on December 4 this year, please join us to share the joy of Christmas and welcome the golden New Year together!

禮賓部Conclerge Team



新聞速遞 Hotel events News

雅聚廊大堂吧 Rendezvous
聖誕童話下午茶

CHRISTMAS FAIRY AFTERNOON TEA
3PM - 6PM,
酒店大堂Hotel Lobby | +853 8861 7213

索菲特節慶季已拉開帷幕，節日的溫暖氣息在空氣中瀰漫。

白雪覆蓋的白朗峰，迷你聖誕樹根蛋糕、充滿驚喜的禮物盒和閃著金色光芒的聖誕球……12月1日起，聖誕老人將帶著禮物降臨雅聚廊大堂吧，邀您樂享童話聖誕！

馬上訂位，開啟燦爛聖誕，把聖誕老人帶回家

Get ready to meet Santa Claus at the Rendezvous Lobby Bar! The "Mini Chocolate Yule Log", the "Christmas Box" full of surprises and the "Christmas Balls" sparkling in all their glory... 8 sweet & savory treats and two Christmas drinks are presented to invite you to experience the magic of Christmas!

澳門幣MOP 428++ / 套 set

城市盛事 City event News

01/12
澳門國際馬拉松
MACAO INTERNATIONAL
MARATHON

2024年澳門國際馬拉松12月1日在奧林匹克體育中心運動場開跑，海內外馬拉松愛好者齊聚澳門，爭奪迷你馬拉松、半程馬拉松和全程馬拉松的冠軍。

The annual Macau International Marathon is set for December 1st. Every year, it draws numerous elite long-distance runners from both Macau and around the world. Come experience the lively atmosphere of this major international sporting event!



城市盛事 City event News

07/12
幻彩耀濠江 LIGHT UP MACAO

自12月7日起，2024幻彩耀濠江將再度點亮澳門的各個角落，通過光影藝術，領略霓虹別樣的世界文化遺產經典，感受節日夜色下的幻彩澳門。

The 2024 Light Up Macao will run from December 7 to February 28, 2025. It will showcase light sculptures and interactive installations in different locations throughout Macao, inviting everyone to experience the city's unique charm through the art of light and shadow.



海風餐廳 Mistral

繽紛聖誕自助晚餐 Christmas Dinner Buffet

6PM - 9:30PM, 24&25 Dec. 2024, 酒店Hotel 6/F | +853 8861 7210 / 36

熱紅酒、樹根蛋糕、烤火雞、聖誕閃電泡芙.....繽紛節日美食及甜品在海風餐廳溫暖的聖誕燭光映照下格外誘人,用美食美酒點綴歡慶時刻,海風餐廳邀您盡享歡樂節日季! Embark on the Christmas delicacy journey at Mistral with sumptuous festive gourmet, such like Roasted Turkey with Chestnuts, French Roast Duck with Orange Sauce, Christmas Éclairs, Yule Log and many more. On top of that, free flow red & white wines, beers and mulled wines are available.

澳門幣MOP 488+ / 成人 adult; 50% off for kid of 4-12 兒童半價



派意舫 Privé

“金”喜雙人套餐 Pithivier Set Menu

6:30PM - 10PM, 週五Fri~週日Sun,
酒店Hotel 6/F | h6480-fb7@sofitel.com

派意舫“金”喜雙人套餐以「威靈頓牛肉」及「三文魚派」兩款法式經典酥皮派為主菜,金磚般閃耀的酥皮裏蘊藏著令人著迷的濃郁滋味!切開瞬間,香氣四溢仿若打開禮物盒般令人驚喜。搭配特色開胃菜、甜品及法國佳釀,開啟優雅“金”喜饗宴!

Discover the endless surprises of the charming French classic Pithivier! The Pithivier Set Menu now available at Privé, features "Beef Wellington" and "Salmon Koulibiac" as main courses. Accompanied by appetizers paired with a selection of French wines, and finished with a rich chocolate cake, make your reservation now and enjoy this joyful feast!

澳門幣 MOP 888++ / 套 set

派意舫 Privé

跨年晚宴 New Year's Eve Dinner

6:30PM - 10PM, 31 Dec. 2024, 酒店Hotel 6/F | h6480-fb7@sofitel.com

拜拜2024~

派意舫跨年晚宴,邀請您與親友歡聚一堂,以美食美酒及無限喜悅迎接嶄新的2025年!立即預定,在充滿節日氣氛的優雅環境中度過難忘的夜晚!

Goodbye 2024!

Gather with your loved ones and friends to relish the exquisite flavors of French cuisine in a setting adorned with festive elegance. Toast to new beginnings, shared laughter and the promise of a fantastic year ahead.

Reserve your table today for a night of celebration, wonderful company and unforgettable moments!

澳門幣 MOP 688++ / 成人 adult



索菲特水療 Sofitel Spa

節日季熱石芳療 Hot Stone Massage

11AM - 9PM, 酒店Hotel 6/F | +853 8861 7801

在節慶季享受來自索菲特水療熱石的溫暖治愈。吸收了芳香精油的熱石置於人體能量區,輔以深層按摩,喚醒緊繃的身體,修復疲勞部位,增進血液循環和新陳代謝,完全放鬆肌肉和身心。釋放自我,煥發神采。

Celebrate Festive Season with a Hot Stone Massage at Sofitel SPA! Using hot stones and essential oils, our professional massage therapists will apply the right amount of pressure to relax your muscle and rejuvenate inner beauty.

澳門幣 MOP 888++ / 位 person



"菲"凡宴會禮遇 Banquet Offer

BB百日宴及其他活動

♥ 訂購3席或以上之宴席,享8折優惠。

♥ 享3磅鮮果忌廉蛋糕壹個

♥ 每桌獲享紅白葡萄酒各一瓶

BB 100-Day Party & Other Banquet Events

♥ Booking of 3 tables or above can enjoy 20% off Discount

♥ A complimentary 3-pound fruit cream cake

♥ Complimentary bottled red & white wine each per table

婚宴 Wedding

♥ 訂購6席或以上之宴席,享8折優惠。

♥ 每桌獲享紅白葡萄酒各一瓶

♥ 獲享高級套房住宿一晚含次日雙人早餐

♥ 訂購10席或以上之宴席,獲享雅高心悅界會議策劃者積分

♥ Booking of 6 tables or above can enjoy 20% Discount.

♥ Sofitel Fitness 7-day pass for couple.

♥ Complimentary room voucher of one night stay in the Junior Suite with breakfast for 2 persons

♥ Booking of 10 tables or above earn ALL Meeting Planner points

+853 8861 7112 or
Sofitel.MacauAtPonte16.Sales@Sofitel.com



SOFITEL.COM

